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Poznań, 24 lipca 2017 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: poprawy bezpieczeństwa i stanu zieleni w rejonie skrzyżowania ulic: Opolskiej i Korfantego. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Zaniepokojeni mieszkańcy ulicy Korfantego zwrócili się do mnie z prośbą o pomoc w rozwiązaniu 

problemu z osobami spożywającymi alkohol w rejonie skrzyżowania ulic Opolskiej i Korfantego. Osoby te 

także zaczepiają przechodniów i okolicznych mieszkańców, zdarzają się także groźby i używanie wyzwisk. 

Osoby spożywające alkohol przesiadują w rejonie skrzyżowania ulic Opolskiej i Korfantego, od strony 

Sielanki (najczęściej w krzewach pomiędzy przystankiem autobusowym a parkingiem wzdłuż ul. Korfantego). 

W krzewach tych znajdują się także przyniesione przez nich krzesła. Ponadto panuje tam potworny bałagan, 

leży około kilkudziesięciu butelek po alkoholu. Obrazują to załączone zdjęcia. 

Najlepszym rozwiązaniem byłoby przycięcie krzewów, uporządkowanie terenu oraz regularne patrole 

Straży Miejskiej w tym miejscu. 

Ponadto mieszkańcy zwrócili się z prośbą o uporządkowanie zieleni wzdłuż ulicy Opolskiej, przy 

ul. Korfantego (działka nr 9/3). 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

 

         Tomasz Wierzbicki 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

krzewy do przycięcia 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

odpady (butelki po alkoholu) 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

zieleń wzdłuż ul. Opolskiej do uporządkowania 


